
SPrawozdanie Sottysa z działalności za okres między zebraniami Wiejskim i, oraz
wykonania uchwał iwniosków z poprzedniego zebrania.

Uchwałę nr t,2,3 z Zebrania Wiejskiegoprzekazano do realizacji Burmistrzowi Czechowic- Dziedzic.
Uchwałę nr 4 przekazano Staroście Bielskiemu.
Wnioski mieszkańców z Zebrania Wiejskiego przekazano Burmistrzowi Czechowic-Dziedzic.
Środki Przyznane Uchwałą Budżetową Rady Miejskiej na 2O22r przypadające na jednostkę Sołectwo
Ligota wykorzystano w niemalże L@%,
uczestniczyłem w 18 spotkaniach i wizjach doĘczących spraw sołectwa,
W tYm roku kolejny raz udalo się pozyskać środki z Urzędu Marszałkowskiego na zadanie w ramach
Funduszu Soleckiego.
W tYm roku powróciła cykliczna impreza Ligota Folk, organizowana wspólnie z oSP Ligota, klubem
spońowym, MDK i Wydziałem Promocji Miasta w Czechowicach- Dziedzicach.
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